
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 9. november 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 145 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund (EL). 

 

Spørgsmål nr. 145:  

”Der fremgår af aftalen, at forligsparterne ”…. ønsker, at der fremadrettet sker en 

udvikling i retning af mindre enheder og mere specialiserede botilbud til borgere med 

psykiske lidelser”, jf. ”Handlingsplan til forebyggelse af vold på botilbud” af 14. okto-

ber 2016. Vil ministrene redegøre for, hvorvidt - og i så fald hvordan - ønsket vil give 

sig til udtryk i prioriteringer i kommende økonomiforhandlinger med regioner og 

kommuner?” 

 

Svar: 

Det specialiserede socialområde, herunder specialiserede botilbud, hører under Bør-

ne- og Socialministeriets ressort. Jeg henviser derfor til børne- og socialministerens 

besvarelse af spørgsmålet.    
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